
 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

        Łódź, 04.03.2025 r. 

Zapytanie 

 

w sprawie: przeniesienia znaku A-7 ze słupka na latarnię na ul. Herlinga-Grudzińskiego przy ul. 

Pstrągowej 

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwe jest przeniesienie znaku 

A-7 ze słupka na latarnię na ul. Herlinga-Grudzińskiego przy ul. Pstrągowej, ponieważ kilkukrotna 

naprawa mocowania tarczy nie pomaga i znak jest często przekręcany przez wiatr? Mieszkaniec 

dodaje, że zanim znak trafił z latarni na słupek z tarczą D-6, to znak A-7 nie był obracany gdy wisiał 

na latarni.  

 

 

 

Z poważaniem 
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